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Behandeld door thema Landbouw en Landgebruik
Onderwerp: Uitzending Zembla over gewasbeschermingsmiddelen

Geachte minister,

Het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen ligt in Nederland en zeker in
Drenthe onder een vergrootglas. Onlangs hebben we allen kennis kunnen nemen
van de rechterlijke uitspraken 'Boterveen'en'Wittelte', waarin bewoners hun
zorgen en bezwaren over het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen door een
teler hadden voorgelegd aan de rechter. Maar ook kamerleden maken zich
ernstig zorgen over de (mogelijke) impact van het middelengebruik op de volks-
gezondheid.

ln de uitzending van het televisieprogramma Zembla zijn eind september 2023
twijfels geuit over de wijze waarop het College voor de toelating van gewas-
bescherm ingmiddelen en biociden (Ctg b) de toelati ngsbeoordel ing uitvoert.

Het is belangrijk dat wij met elkaar een kritische houding hebben ten aanzien
van het veilig gebruik van middelen, die ingezet worden om gewassen te be-
schermen. Dit betreft zowel een veilig gebruik voor de toepasser, als ook voor
passanten en omwonenden van percelen waar deze middelen worden gebruikt.
Voor het goed functioneren van onze democratie is het van groot belang dat wij
kunnen vertrouwen op de expertise van de officiële instanties die er zijn om deze
wetenschappelijke inzichten te geven, te toetsen en/of te beoordelen. Het gaat
erom dat de toelatingsprocedure transparant is en dat die wordt aangepast op
de laatste stand van de wetenschap.
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Wat betreft de twijfels die zijn geuit in het TV programma Zembla - over het
functio-neren van het Ctgb - willen wij u verzoeken om ons en onze inwoners
hierover opheldering te geven. Een mooie gelegenheid hiertoe is de bijeenkomst
die wij begin volgend jaar in Drenthe willen organiseren en waarin het Ctgb ge-

vraagd wordt een toelichting te geven op de wijze waarop de toelating van ge-

wasbeschermingsmiddelen in Nederland plaatsvindt. Deze bijeenkomst wordt
geïnitieerd vanuit de gesprekstafels over de bollenteelt in Drenthe, die de com-
missaris van de Koning als onafhankelijke voorzitter heeft geleid.

Wij zien uw reactie graag op korte termijn tegemoet.

Hoogachtend,

Gedeputeerde Staten van Drenthe,

, voorzitter , secretaris

Afschrift aan Provinciale Staten van Drenthe


